
Referat fra Generalforsamling i  

Sevel Rideklub den 29.02.2016 
_______________________________________________________ 

 

1. Valg af  
dirigent:  Chris Pedersen 
referent:  Lene Kudahl Sindersen 
stemmetæller: Ida Nordestgaard og Julie Tanderup 
 

2. Formandens beretning: 
Se vedhæftede. 
 

3. Uddeling af pokaler: 
Årets mest vindende springrytter: Julie Bulig Pedersen 

Årets mest vindende dressurrytter: Camila Thomasen 

Fiduspokal: Lis Nygaard 
 

4. Kasserens regnskab: 
Regnskab blev fremlagt og godkendt. 
 

5. Fastsættelse af kontingent (halvårligt): 
Bestyrelsen foreslår kontingent stigning  
500,- kr. for voksen 
450,- kr. for børn 
Stævnemedlemskab uændret. 
Fremover opkræves kontingent den 1-3 og 1-9. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

6. Behandling af indkomne forslag: 
Ingen forslag. 
 
 
 
 
 
 



 
7. Valg af: 

a. Bestyrelsesmedlemmer 
På valg:  
Hanne Lykkeskov – genopstiller ikke 
Rikko Petersen- genopstiller ikke 
Dorthe Hougaard – genopstiller ikke  
Nathasja Lykkeskov – genopstiller ikke 
Helle Laursen - genopstiller 
 
Følgende blev valgt til bestyrelsen: 
Helle Laursen, 2 år 
Klaus Madsen, 2 år 
Ida Nordestgaard, 2 år 
Helle Ørskou, 2 år 
Lene Kudahl Sindersen, 1 år 
 

b. Suppleanter 
Følgende blev valgt: 
1. Berit Dahl 
2. Anni Thorsen 

 
c. Revisorer 

På valg: 
Chris Pedersen - genopstiller 
Lene Kudahl Sindersen – genopstiller ikke 
 
Følgende blev valgt 
Chris Pedersen 
Hanne Lykkeskov 
 

d. Revisorsuppleant 
Følgende blev valgt: 
Thomas Routh 
 

8. Nedsættelse af udvalg: 
- Stævneudvalg: 

Lis, Anja, Freja og Julie 
 

- Jagtudvalg: 
Thomas Routh 
Ida Nordestgaard 



 
- Aktivitetsudvalg/Juniorudvalg: 

Berit Dahl 
Anni Thorsen 
Ida Nordestgaard 
Laura Dahl 
 

9. Eventuelt 

Forslag om at ryttere udefra kom komme enkelt dag for at springe m.m. 
Ringridning. 
Mere synlig deltagelse i byfesten. 
En evt. re-vurdering af halvparter samt pasning og pleje af udstyr. 
Forslag til at søge SparNord-fonden – Holstebro. 
Der er ønske om cavalleties til rideklubben. 
Forslag om billede af bestyrelsen, så folk der færdes i klubben, ved hvem 
der er hvem. 
Opdatering af Rideklubbens hjemmeside. 
 
Forslagene tages med på kommende bestyrelsesmøder. 
 
 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 


